
 

 

 

 

 

ΕΡΩΤΗΣΗ 
 

         Θεσσαλονίκη, 16/10/2023 
 
Του: Στυλιανού Φωτόπουλου, Βουλευτή Α' Ανατολικής Αττικής 
 
ΠΡΟΣ:  Τον κ. Υπουργό Εθνικής Άμυνας 
 
ΘΕΜΑ: «Μη Εισέτι Αποζημίωση των Απολυμένων Οπλιτών Βραχείας 

Ανακατάταξης (ΟΒΑ)» 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Συμφώνως εγγράφου της Ένωσης Στρατιωτικών Περιφερειακής Ενότητας Ξάνθης 
(ΕΣΠΕΕΞ) με Αρ. Πρωτ.: 628/13-10-2023, η εν λόγω Ένωση αναφέρεται στην 
οικονομική κατάσταση που διάγουν οι απολυμένοι Οπλίτες Βραχείας Ανακατάταξης 
(ΟΒΑ) από τον Μάιο του 2023 και οι οποίοι εκπλήρωσαν τις συμβατικές τους εξαετείς 
υποχρεώσεις. Συγκεκριμένα, επί του θέματος γίνεται αναφορά στο γεγονός ότι 
«…αριθμός εξ αυτών (των ΟΒΑ) απολύθηκε έχοντας απογοήτευση και πικρία, καθόσον 
δεν τους δόθηκε η δυνατότητα να παραμείνουν ως Επαγγελματίες Οπλίτες (ΕΠ.ΟΠ.) στο 
Στράτευμα…» και επιπρόσθετα «…περιήλθε στο Διοικητικό μας Συμβούλιο παράπονο 
απολυμένου ΟΒΑ, ο οποίος πέντε (5) μήνες μετά την απόλυσή του, ακόμα να λάβει τη 
δικαιούμενη αποζημίωση!». 
 
Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεστε όπως εκ νέου εξετάσετε αφενός το θέμα των απολυμένων ΟΒΑ, όσον 
αφορά αυτούς που επιθυμούν να επιστρέψουν στο Στράτευμα, ώστε να προσφέρουν εν 
συνεχεία τις υπηρεσίες τους, και αφετέρου το θέμα της αδικαιολόγητης καθυστέρησης 
της δικαιούμενης καταβολής των αποζημιώσεων για όσους οριστικά απολύθηκαν; 
 
Ο ερωτών Βουλευτής 
 
 
ΦΩΤΟΠΟΥΛΟΣ ΣΤΥΛΙΑΝΟΣ 

                          ΒΟΥΛΗ ΤΩΝ ΕΛΛΗΝΩΝ   ΔΙΕΥΘΥΝΣΗ ΚΟΙΝΟΒΟΥΛΕΥΤΙΚΟΥ ΕΛΕΓΧΟΥ
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